
 

Protokół z elektronicznego posiedzenia Rady Towarzystwa Doktorantów 

 Uniwersytetu Jagiellońskiego  

 

Kraków, 16 lutego 2021 r. 

 

 

Elektroniczne Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego 

odbyło się 16 lutego 2021 r. o godz. 19:00 za pośrednictwem aplikacji Microsoft Teams.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady:  

Wiktor Eźlakowski 

Katarzyna Doroszewska 

Nadia Gubernat  

Jakub Janarek 

Oliwia Kowalczewska 

Krzysztof Kula 

Aleksandra Kuzior 

Monika Machowska 

Aleksandra Różańska 

Kinga Szabat 

Stanisław Szufa  

 

Komisja Rewizyjna:  

Krzysztof Ninard – przewodniczący KR  

Kamil Trzebuniak 

  



Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

Stanisław Szufa, Prezes Towarzystwa Doktorantów, otworzył posiedzenie o godzinie 19:03.  

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku obrad 

Przed akceptacją porządku obrad, Stanisław Szufa zgłosił wniosek formalny o dodanie do 

porządku obrad nowego punktu 6: Wybór przedstawicieli do Doktoranckiej Komisji 

Stypendialnej. Następnie jednogłośnie zaakceptowano program posiedzenia Rady: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

3. Informacje Prezesa i Wiceprezesów 

4. Projekt uchwały w sprawie prowizorium budżetowego 

5. Wybór przedstawiciela TDUJ do Rady Bibliotecznej 

6. Wybór przedstawicieli do Doktoranckiej Komisji Stypendialnej 

7. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Informacje Prezesa i Wiceprezesów 

09.02.2021  

1. Dalsze prace dotyczące prowizorium budżetowego  

2. Miały miejsce:  

a) Spotkanie dot. 3-Minute-Thesis  

b) Spotkanie z prorektorem Armenem Edigarianem  

c) Spotkanie z przewodniczącymi komisji oraz pełnomocnikiem  

d) Spotkanie ze Studenckim Biurem Tłumaczeń  

3. Odbyły się konsultacje dot. projektu rozporządzenia w sprawie ewaluacji jakości 

kształcenia w szkole doktorskiej.  

 



Stanisław Szufa: Wyjaśniamy problem ze szczepieniami. Zaczynają się działania nad 

Krakowskim Salonem Naukowym – niedługo odbędzie się spotkanie organizatorów. 

Planujemy napisanie pisma w sprawie otrzymania przedstawicieli doktorantów w Radach 

Dyscyplin. Odbyło się spotkanie z przewodniczącą SSUJ w sprawie zorganizowania spotkania 

promującego Szkoły Doktorskie. 

Monika Machowska: Podziękowania dla Anny Michalik, Jakuba Janarka i Filipa Mazurczaka 

za pomoc w przygotowaniu paczek z nagrodami za Salon Gigantów. Komisja 

Antydyskryminacyjna i Komisja ds. Badań i Opinii Doktorantów rozpoczynają spotkania w 

celu planowania dalszych działań. 

Aleksandra Kuzior: Wzięłam udział w Komisji Bilateralnej. Zorganizowana zostanie druga 

edycja konkursu na wyjazdy do dalekich krajów, gdyż nie zostały zapełnione wszystkie 

dostępne miejsca. Część uczelni oferująca wymianę wyraża zgodę na „wymianę online”. 

Sporządziłam grafiki na Facebooka i na stronę internetową – wszystkie informacje pojawiają 

się regularnie. Doktoranci korzystają z formularza kontaktowego. Konstruujemy treść umowy 

ze Studenckim Biurem Tłumaczeń. Bierzemy udział w przygotowaniach do konkursu 3-

Minute-Thesis. Spotkałam się z przedstawicielami doktorantów w Szkołach Doktorskich, będę 

spotykać się z dyrektorami Szkół Doktorskich. 

 

Punkt 4 

Projekt uchwały w sprawie prowizorium budżetowego 

Stanisław Szufa przedstawił Radnym planowany budżet TD UJ na rok 2021. Pierwszy raz od 

wielu lat Towarzystwo Doktorantów będzie ubiegać się o środki pozostałe z poprzedniego roku. 

Planowany budżet będzie podobny do budżetów z poprzednich lat z uwzględnieniem środków 

dla Komisji ds. Badań i Opinii Doktorantów, Komisji ds. CM UJ oraz Komisji Prawnej. 

Jakub Janarek zapytał, co się stanie, jeżeli TDUJ nie otrzyma środków niewydanych w 2020 

roku.  

Stanisław Szufa odpowiedział, że zależy to od powodu, przez który Towarzystwo nie otrzyma 

tych środków. Budżet zostanie wtedy odpowiednio skorygowany. W związku z pandemią 

pozostało sporo niewydanych środków, przez co rok ten jest szczególny. W ubiegłych latach 

niewydane środki były niewielkimi sumami i nie przechodziły na kolejny rok. 



Oliwia Kowalczewska zapytała, czy TDUJ jest w stanie wydać cały planowany budżet, skoro 

w zeszłym roku przy podobnych założeniach i warunkach wiele środków nie zostało 

spożytkowanych. 

Stanisław Szufa i Aleksandra Kuzior wyjaśnili, że trzeba przewidzieć więcej środków z tego 

względu, że nikt nie wie, kiedy pandemia „odpuści”. Dodatkowo przez ostatni rok TDUJ 

nauczyło się, jak działać w obecnej sytuacji. 

Następnie Stanisław Szufa zarządził głosowanie jawne nad przyjęciem projektu uchwały w 

sprawie prowizorium budżetowego. Wszyscy obecni Radni [11] byli ZA. 

 

Punkt 5 

Wybór przedstawiciela TDUJ do Rady Bibliotecznej 

W związku z wakatem na stanowisku przedstawiciela TDUJ do Rady Bibliotecznej, Stanisław 

Szufa zaproponował kandydaturę Pauliny Żarneckiej, doktorantki na Wydziale Polonistyki. W 

głosowaniu tajnym kandydatura została przyjęta [11 ZA]. 

 

Punkt 6 

Wybór przedstawicieli do Doktoranckiej Komisji Stypendialnej 

Z związku z wakatami na stanowiskach przedstawicieli do Doktoranckiej Komisji 

Stypendialnej, Katarzyna Doroszewska zgłosiła swoją kandydaturę na przedstawiciela. 

Aleksanda Kuzior zgłosiła kandydaturę Wiktora Eźlakowskiego. Wiktor Eźlakowski wyraził 

zgodę na kandydowanie. W głosowaniu tajnym obie kandydatury zostały przyjęte: 

Doroszewska 11 ZA; Eźlakowski 10 ZA, 1 WSTRZYMUJĄCY SIĘ. 

 

Punkt 7 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Protokół z posiedzenia Rady w dniu 02.01.2021 został w głosowaniu jawnym zaakceptowany 

jednogłośnie. 

  



 

Punkt 8 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Kamil Trzebuniak zapytał, dlaczego karty Multisport mają różne ceny dla doktorantów Szkół 

Doktorskich i doktorantów starego trybu. Stanisław Szufa w odpowiedzi wyjaśnił, iż poza tym, 

że Szkoły Doktorskie działają na innych zasadach niż studia doktoranckie, przez co umowy z 

Multisportem są różne, jedna ze Szkół Doktorskich dostała dofinansowanie od swojego 

dyrektora, stąd różnica w cenie. 

Jakub Janarek zwrócił uwagę na niskie zaangażowanie doktorantów w Towarzystwo i poprosił, 

aby każdy Radny zastanowił się, czy w jego otoczeniu nie ma osób chętnych do działania. 

Stanisław Szufa poinformował, iż pojawił się pomysł na „DEF Doktoranta” (odpowiednik 

„ABC Doktoranta”), który byłby zorganizowany w marcu, gdzie TDUJ przedstawiłoby, czym 

się zajmuje, aby zwerbować nowe osoby. Krzysztof Ninard zauważył, że doktoranci zazwyczaj 

przypominają sobie o istnieniu TDUJ tylko podczas otwartych tur konkursu na dofinansowanie. 

Kamil Trzebuniak zwrócił uwagę, że konkursy organizowane przez TDUJ są mało interesujące 

dla kierunków przyrodniczych ze względu na niedogodne terminy. 

Stanisław Szufa opisał problem ze szczepieniami na COVID-19 dla doktorantów. Występują 

problemy z weryfikacją. Doktoranci mogą się zaszczepić, o ile prowadzą zajęcia dydaktyczne 

w semestrze letnim. W celu zaszczepienia się doktoranci muszą znajdować się w POLonie, w 

którym obecnie nie figurują. Mają tam być dodani. Katarzyna Doroszewska zwróciła uwagę, iż 

dobrze będzie poinformować doktorantów o statusie szczepień, kiedy problemy zostaną 

wyjaśnione. 

Stanisław Szufa poinformował, iż Towarzystwo dostało odpowiedź od radców prawnych w 

sprawie nowego regulaminu TDUJ. Radcy prawni nie widzą niezgodności ze statutem i ustawą 

o szkolnictwie wyższym. Aleksandra Kuzior dodała, iż w opinii znalazło się parę uwag, z 

częścią których Towarzystwo Doktorantów postanowiło się nie zgodzić i przedłożyć regulamin 

do akceptacji w przegłosowanej przez WZ formie z uwzględnioną korektą błędów słownych. 

  



Punkt 9 

Zamknięcie posiedzenia 

Stanisław Szufa zamknął posiedzenie o 20:39. 

 

 

Protokołowała 

Oliwia Kowalczewska 

 

 


